



681 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec,
J0N1E0

Tel: (450) 479-8373
Fax: (450) 479-1622

Mohawk Council of Kanesatake

Office of the Grand Chief

July 6, 2021

The Mohawk Council of Kanesatake congratulates Kahnawake on their elections

Shé:kon sewakwe:kon,

As Grand Chief of the Mohawk Council of Kanesatake, and on behalf of Council and our community, I would like to congratulate Grand Chief Kahsennenhawe Sky-Deer on her election as well as underline a historical first, for being the first woman to be elected Grand Chief of Kahnawake.

On behalf of Kanesatake, I would like to wish you, your new council and your community the very best. Kanesatake is looking forward to establishing new bridges and working on issues of common interest together.

In a spirit of peace, friendship and mutual understanding



Serge Otsi Simon

Grand Chief Serge Otsi Simon



681 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec,
J0N1E0

Tel: (450) 479-8373
Fax: (450) 479-1622

Conseil Mohawk de Kanesatake

Bureau du Grand Chef

6 Juillet, 2021

Le Conseil Mohawk de Kanesatake félicite Kahnawake pour ses élections

Shé:kon sewakwe:kon,

En tant que Grand Chef du Conseil Mohawk de Kanesatake, et au nom du Conseil et de notre communauté, j'aimerais féliciter la Grande Cheffe Kahsennenhawe Sky-Deer pour son élection et souligner une première historique, pour avoir été la première femme à être élue Grande Cheffe de Kahnawake.

Au nom de Kanesatake, j'aimerais vous souhaiter, ainsi qu'à votre nouveau conseil et à votre communauté, tout le meilleur. Kanesatake a hâte d'établir de nouveaux ponts et de travailler ensemble sur des questions d'intérêt commun.

Dans un esprit de paix, d'amitié et de compréhension mutuelle

Niawenhkó:wa Sewenhniseriióhak

Grand Chief Serge Otsi Simon